
LUCIJA TOPOLOVEC:  

- Lijep pozdrav svima.  

Dakle mene zanima na temelju čega VIO planira ili trenutno naplaćuje odnosno na temelju 

čega šalje račune kućanstvima i privredi? Naravno ovo je više retoričko pitanje, znamo svi da se to 

čini pomoću vodomjera, ali prema mojim saznanjima kasni se dobro debelo s izmjenom tih vodomjera.  

Na stranicama Državnog zavoda za mjeriteljstvo lijepo piše, boldano dapače, kako je 

isporučitelj vodne usluge, naš VIO, dužan mijenjati vodomjer svakih 5 godina. Imajte na umu da kako 

prema planu VIO-a na godišnjoj razini trebaju promijenit 40 tisuća vodomjera a vama natječaj za 

nabavu vodomjera nije zaključen i to tako već godinu dana. Koliko znam mjesečno se promijeni tisuću 

vodomjera otprilike a prema nekoj računici to bi trebalo biti 3,5 tisuće.  

I za kraj moje pitanje glavno je zapravo koliko vodomjera u Zagrebu je trenutno starije od 5 

godina?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupnice.  

Starost vodomjera je dakle pitanje. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači novi tip vodomjera i njegova nabava je u javnoj nabavi koja još uvijek traje jer je bila 

žalba koja se rješava na Državnoj komisiji za kontrolu javne nabave i mi moramo pričekat završetak 

te žalbe da vidimo da li možemo završiti proces javne nabave.  

Ali da ne bi bilo da su onda potrošači u tom smjeru zakinuti za vodomjere do tada se ugrađuje 

stariji tip vodomjera jer je ipak to bitnije od toga da građani na neki način imaju lošiju uslugu. A onda 

kada završi javna nabava će se i taj stari tip promijeniti za novi tip.  

A što se tiče ovih detaljnih podataka dobit ćete pisani odgovor.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje je zatražila zastupnica. Izvolite  

 

LUCIJA TOPOLOVEC:  

- Malo čudno da godinu dana već ne možete javni natječaj provesti, ali dobro.  

Imate 60 tisuća starijih od 5 godina vodomjera u gradu Zagrebu, 20 tisuća još od prošle godine i 40 

tisuća od ove godine. Nemate vodomjera a bome nemate niti ljudi koji bi ih zamjenjivali.  

Al' ajmo malo brojke i kako zapravo obmanjujete građane. VIO na stranicama kaže, molim vas 

da me slušate, da prosječna mjesečna potrošnja po domaćinstvu je oko 20 kubika. Ako pomnožite tih 

20 kubika sa 60 tisuća vodomjera, ovih koje niste promijenili, koji su stariji od 5 godina, dobijete iznos 

od nekih milijun i dvjesto tisuća kubika potrošnje vode samo u mjesec dana. Ako tih milijun i dvjesto 

pomnožite s 15,28 što je jedinična cijena kubika vode za kućanstvo dobijete oko 18,5 milijuna kuna 

mjesečno što je 220, oko 220 milijuna kuna godišnje iznosa koji građani mogu osporavati jer nemaju 

baždarene vodomjere koji nisu automatski niti zakonski, u zakonskim okvirima. Dakle ljudi mogu ne 

plaćati svoje račune i Grad Zagreb će biti u dugu za 220 milijuna kuna. Ovo su samo procjene za 

kućanstva a di su nam još onda i gospodarski subjekti.  

Što znači gradonačelniče da zapravo poskupljenjem vode koje ste najavili nećete moći obnoviti dio 

dotrajale vodoopskrbne mreže nego ćete nadomjestiti gubitak koji je nastao aljkavošću i 

nesposobnošću direktora VIO-a.  

Ja vas molim, prijedlog, rečenica, da zapravo transparentno na stranicama Grada Zagreba i 

ovog City Smart,  Smart City Huba kojeg ionako trebate ažurirati obavijestite građane kojima niste 

promijenili vodomjere da ne moraju automatski niti platiti račune od vode.  

Hvala vam lijepo.  

 



JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupnice.  

Odgovor će dat gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ne zakon kaže da se svakih 5 godina treba provjeriti točnost.  

 

LUCIJA TOPOLOVEC iz klupe:  

- Ne, ne, ne. Pogledajte na stranicama Državnog zavoda.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dobro, vi znate bolje.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gradonačelniče vi odgovorite, molim vas zastupnice ne upadajte. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Treba se provjeriti točnost vodomjera umjeravanjem i to se radi. I to se radi.  

A što se tiče postupaka koji traju znači ja ne mogu odlučivat koliko će Državna komisija za 

kontrolu javne nabave odlučit na žalbu oko specifikacija koje su takve da se može javiti više poduzeća. 

Jer znate, dok je vaša stranka vladala Gradom se uvijek javilo jedno poduzeće i uvijek je jedno 

poduzeće dobivalo. I zato to nije trajalo godinu dana. To je bilo vrlo brzo gotovo jer se javila uvijek 

jedna firma i ta jedna firma je pobijedila. Eto zato.  

A ja ne, ja ne utječem na državnu kontrolu, na Državnu komisiju za kontrolu javne nabave 

koliko će njima trajati postupak jer su se žalili za specifikacije koje omogućuju da se više poduzeća 

javi na taj natječaj.  

 


